
 

 

TANGSØ SKOLE/ SKOLEBESTYRELSEN 

Brogade 67, 7660 Bækmarksbro  ●  www.tangsø-skole.dk  ●  tangsoe.skole@lemvig.dk  ●  +45 9663 1697 

Referat :  
Skolebestyrelsesmøde 

Dato/tid: Tirsdag den 
26.11.2019 kl. 17:30-20:00 

Referent: Lenette Trier 
Ordstyrer: Kristoffer Hald 

 
Tilstede: Susanne, Christina, Trine, David, Lotte, Kristoffer, Christoffer, Peter, Inge, Lenette 

Afbud: Sille-Sofie, Monika 

Fraværende:  

Dagsorden: Sagstekst: 

Næste møde: 17. december 2019 kl. 17:30-20:00 

1 
Godkendelse af referat fra den 
24.9.2019 

 

Referat Godkendt  

2 
 
Orientering fra formand, skoleleder 
og elevråd 

 Formand:  
Dialogmøde den 29.10.2019 

 Skoleleder: 
Sidste nyt fra skolegårdsrenovering 
Penge til madkundskabslokale 
Kort orientering om medieindslag vedr. støtteforeninger 
K-forældremøde den 19.11.2019 
Status Frirummet 
Nyt vedr. fraværsregistring 

 Personale: 

 Elevråd: 

Referat 

Formand: Et godt møde, fint at det varer 2 timer, godt med opsamling. Interessant at se, hvor man er 
skole henne i forbindelse med skoledagens længde.  TFO skal udvide og 2 ekstra busser i ugen for at 
børnene ikke skal stå på skolen og vente alligevel. 
Dejligt, at vi fik lov til at sidde sammen som bestyrelse. 
 
Skoleleder: Sidste nyt fra skolegårdsrenovering - sidste nyt, tavler på asfalt er kommet på. Tilbud på leg 
på streg, og flere andre aktører undersøges lige p.t.    
Penge til madkundskabslokale - forsøgt at få en tidshorisont på, hvornår arbejdet påbegyndes. Skolen 
vil ind og have indflydelse på, hvordan lokalet skal indrettes.  
Bålhus og shelter + repoer kunne måske indvies sammen, hvis det er færdig i f.eks. i forbindelse med 
skolefesten. 
Kort orientering om medieindslag vedr. støtteforeninger - Inge valgte at gå i medierne og fortælle en 
mere nuanceret fortælling om støtteforeningens arbejde, Hanne Friis deltog fra støtteforeningen. 
K-forældremøde den 19.11.2019 - en fornøjelse hver gang at deltage i k-forældremøde. Der er stor 
erfaringsudveksling mellem nye og gamle k- forældre, på bl.a. klassekasser, årshjul osv. K-forældrene 
er helt med på en arbejdsdag, skal bare være struktureret, så folk og opgaver passer  sammen.  
Status Frirummet - første sæson startet lidt sent, så derfor forsætter den indtil jul. Ellers er der 4 
moduler på et år, med en 7-8 børn pr. modul. Nogle får lov at forsætte. Forældre og børn er glade for 
tilbuddet.  
Nyt vedr. fraværsregistring - overbygningen skal registreres ved dagens start og slutning, mellemtrin 
og indskoling kun en gang om dagen ved dagens start. Det nye er, at ulovlig fravær der nærmer sig 15 
% kan få indflydelse på børnepenge. Ferie udenfor skoleferier, man skal selv samle op skolelektier.  
 
Personale: Intet Nyt 
 
Elevråd: Sælger æbleskiver d. 29. nov. til fagdag med juleengle fra 12- 13.45, koster 10 for 4 æbleskiver 
og et glas saftevand. 
Christoffer og Sille-Sofie var i byrådssalen til et møde om demokrati fredag 21. nov. 
Skolefest- temafest for 4.-8. kl. d. 6 dec. Kl. 18.00-21.00  
T-shirts til elevrådet til en start og derefter måske til hele skolen. Muligt David kontakt. Pris mellem 
60.-80 kr., som eleverne kan købe. 
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3 Årshjul november 

 Justering af skolens principper og politikker; 
Vi er lidt bagud med de forskellige oplæg, så denne 
gang er det oktober måneds oplæg v. David og 
Kristoffer 

 Værdigrundlag 
 Inklusionsprincip 

Referat 

Synlig adgang til principper og politikker (linkes på forsiden) 
Værdigrundlag: Mange gentagelser, som godt kunne undgås, måske en anden opbygning end 
punktform. David og Kristoffer arbejder videre.  
Inklusionsprincipper: Rart at have noget at støtte sig op ad, idet det er felt der bevæger sig hele tiden.  
Den skal bæres fra personalet til bestyrelsen.  
 

4 
Evaluering af infomøde for elever og 
forældre til kommende 0. kl.  V. IM 

Referat 

Giver fin mening, og skolen bliver præsenteret på fin måde. Hvordan skal Bestyrelsen præsenteres? 

Samarbejde med købmanden, hvor det kunne køre på skærmen, mens man venter på at betale for 
varerne.  

Flere gengangere, kommer igen til infoaften.  

Man kunne først indskrive barn dagen efter infomødet, pga. fejl i de nye systemer.  

Inge får ros af forældrene, som mener det er dejligt at Inge er stolt af hendes skole. 

Overskuelig tidsramme på 2 timer, hvor Solveig og Peter underholder børnene, mens forældrene får 
informationer fra Malene, Ulla og Inge. Efterfulgt af hyggelig spisning.  

5 
Opfølgning på trivselsmåling 

 Gennemgang v. IM 

Referat 
Udsættes til decembermødet. 

6 
Økonomi/budget 
  Overblik 
  Principper for kommende budget 

 V. IM 

Referat 
 

7 
Evt. 

Se vedhæftede kalender 

Referat 

Måske lave noget fællesskab med børnehavens bestyrelse, evt., med fast interval. Overgange?? 

Skilte: Firmaet ABC-skilte, 2 stk. mål 70*140 oval 7885 kr.+ moms. De vil godt smide 2 *2 led-lamper 

oven i til prisen. Knud måler, om der er plads til et bredere skilt. Måske op på 200 i brede.  

Vægmalerier: Lotte har undersøgt, hvilke fonde, der kan søges for at få restaureret vægmaleriet. Det 

er svært at finde nogle, som vil give penge til. 

Ingen møde d. 25 feb.2019, flyttet en uge bagud som fælles personale og bestyrelsesmøde tirsdag d. 

18. feb.   

8 
Lukket punkt  

Referat 
 

 
    Husk afbud til skolens kontor senest på dagen kl. 12:00  


